
 

 

Zápis z 8. zasedání Osadní výbor Spy 

konaného dne 12.10.2017 v knihovna Spy  
 

PŘÍTOMNI: Bc. Jiří Sláma, Mgr. Ilona Hovorková, Jiří Šmída, Ing. Jiří Pohl, Jitka Holčíková,  

OMLUVENI: Hana Horčičková, Ing. Ladislav Horčička, Ing. Ivo Dvořák, Bohumila Uhlířová 

HOSTÉ:  

PROGRAM 

1. Chodník ul. Vlastimila Moravce    

2. Klubovna Spy 

3. Plán oprav silnic 

4. Cyklostezka Spy - Krčín 

5. Kanalizace Spy 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Chodník ul. Vlastimila Moravce  

Jako nový požadavek OV navrhuje zařadit do oprav chodník v ul. Vlastimila Moravce a to v úseku 
od kapličky po dům č.p. 35. Je zde mnoho nerovností, propadlin a u čp. 6 je chodník místy pod 
úrovní vozovky. 

2. Klubovna Spy 

Klubovna dále plní svou funkci místa scházení se občanů obce Spy. Jako poslední akce bylo 
loučení s prázdninami a v říjnu akce SDH Spy, opékání kýty se soutěžemi pro děti. Návrh plánu 
oprav na rok 2018 byl odeslán oddělení správy nemovitostí. 

3. Plán oprav silnic ve městě 

Členové OV Spy byli jeho předsedou seznámeni s plánem opravy silnic v našem městě. Odložená 

rekonstrukce Spy – Krčín by měla být zahájena v dubnu 2018. 

4. Cyklostezka Spy - Krčín 

OV Spy byl seznámen se stavem projektu cyklostezky. Z důvodu, že cyklostezka bude mít název 

po Vlastimilu Moravcovi, rodákovy ze Spy, byl zde vznesen opětovný požadavek na umístění 

důstojné pamětní desky Vlastimila Moravce na budovu školy.   

5. Kanalizace Spy 



Opětovně byl vznesen dotaz části občanů na projekt a realizaci kanalizace. OV navrhuje dále 

hledat řešení zbudování alespoň části kanalizace v oblasti od návsi směr hřbitov, Chlístov a 

prodejna Holada, což jsou lokality, kde bude postupně docházet k výstavbě nových domů.  

 

ZAPSAL 
Bc. Jiří Sláma 


